

Nedform Academy

Get more out of your Nedform Machine

Training Courses

Cold Forming requires much knowledge about the basic materials, tools and machine operations. To produce complex parts as efficient as possible with minimum machine break-down, you need highly qualified operators. The Nedform Academy offers excellent practical training on the Nedform machine. The main issue during the whole training is how to operate the machine in the most safe and efficient way. Your operators will become totally familiar with the machine. And with well-trained operators you will get more out of your machine!



Training by experts in cold metal forming

For over 50 years now, Nedschroef Machinery has been developing cold forming machines and related tools for the manufacture of metal fasteners and parts. As a result, our specialists have a great deal of experience in and knowledge of cold forming technology. At the Nedform Academy we share this knowledge with our customers.

The Nedform Academy is based at the Nedschroef Machinery premises in Herentals (Belgium). The Academy offers a unique combination of theory and practice. All training courses are given by experienced professionals.



one step ahead...

Operator Training Maintenance Training

The Operator Training course at a glance:

- Operator Training Level 1 & 2, machine kinematics and forming technology
- Operator Training Maintenance
- Max. of 3 operators of the same company per training
- Training is theoretical and practical
- Nedform Machines available for practical lessons:
 - NH612
 - NB615
 - NC714
- Choice of 2 languages: English or German
- Participants receive a certificate at the end of the training

Duration & Cost of training

- **Operator Training, 5 days:**
 - Cost € 6.000
 - Max 3 operators
 - Excl. hotel and travel cost
 - Incl. lunches, handouts, certificate
- **Maintenance Training, 2 days**
 - Cost € 2.000
 - Max. 3 operators
 - Excl. hotel and travel cost
 - Incl. lunches, handouts, certificate

Training location Nedform Academy:

Nedschroef Machinery
Brigandsstraat 10
B-2200 Herentals (Belgium)

Information and registration:

E-mail to: lianne.martens@nedschroef.com

Website: www.nedschroefmachinery.com

Follow us:



Nedform Academy

Holen Sie sich das Beste aus Ihrer Nedform Maschine

Trainingskurse

Kaltumformung erfordert viel Wissen über die grundlegenden Materialien, Werkzeuge und Maschinenbetrieb. Um komplexe Teile so effizient wie möglich mit minimalem Maschinenabbau zu produzieren, benötigen Sie hochqualifizierte Bediener. Die Nedform Academy bietet ein hervorragendes Praktikum an der Nedform Maschine. Das Hauptproblem während des gesamten Trainings ist, wie man die Maschine auf die sicherste und effizienteste Weise betreibt. Ihre Bediener werden mit der Maschine völlig vertraut. Und mit gut ausgebildeten Bedienern bekommen Sie mehr aus Ihrer Maschine!



Training von Fachleuten in der Kaltmetallumformung

Seit über 50 Jahren entwickelt Nedschroef Machinery Kaltumformmaschinen und verwandte Werkzeuge für die Herstellung von Metallbefestigungsteilen. So haben unsere Spezialisten viel Erfahrung und Kenntnisse in der Kaltumformtechnik. Die Nedform Academy teilt ihr Wissen mit ihren Kunden.

Die Nedform Academy befindet sich im Nedschroef Maschinenwerk in Herentals (Belgien). Die Academy bietet eine einzigartige Kombination aus Theorie und Praxis. Alle Trainingskurse werden von erfahrenen Fachleuten durchgeführt.



one step ahead...

Bedienertraining Wartungstraining

Die Bedienertrainingskurse auf einen Blick:

- Bedienertraining Stufe 1 & 2, Maschinenkinematik und Umformtechnik
- Bedienertraining Wartung
- Maximal 3 Bediener der gleichen Firma pro Training
- Das Training ist theoretisch und praktisch
- Nedform Maschinen für die praktische Ausbildung:
 - NH612
 - NB615
 - NC714
- Nach Auswahl: Englisch oder Deutsch
- Die Teilnehmer erhalten am Ende des Trainings ein Zertifikat

Dauer & Kosten des Trainings

- **Bedienertraining, 5 Tage:**
 - Kosten € 6.000
 - Maximal 3 Bediener
 - Exkl. Hotel- und Reisekosten
 - Inkl. Mittagessen, Layouts, Zertifikate
- **Wartungstraining, 2 Tage**
 - Kosten € 2.000
 - Maximal 3 Bediener
 - Exkl. Hotel- und Reisekosten
 - Inkl. Mittagessen, Layouts, Zertifikate

Trainingsort Nedform Academy:

Nedschroef Machinery
Brigandsstraat 10
B-2200 Herentals (Belgien)

Auskunft und Anmeldung:

E-mail an: lianne.martens@nedschroef.com

Website: www.nedschroefmachinery.com

Follow us:

